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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

22.1.2024 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Rene´ Beck (RB) Søren Jark (SJ) Klaus 

Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen 

(JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans Christian Johansen 

(HJ), Tina Ingrid Magrethe Bladbjerg (TB) Elevrådsrepræsentanter. 

 

Afbud fra:  Pernille Kjøngerskov (PK), 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Punkter er skrevet ud. 

 

M-klasser arbejdes der pt. på, 

om Vonsild skal forsætte med.  

 

Ny tildelingsmodel vil blive 

præsenteres i denne uge. 

Bestyrelsen orienteres på 

næste møde.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Princippet for skolerejser mm. 

er pt. i høring hos kommunes 

jurist.  

 

Jens har sendt spørgsmål ang. 

specialcenterets økonomi til 

Tobias i byrådet.  

 Årsmøde m.m. At vi får snakket om: 

- Årsmøde 

- SKB - valg 

- Opstillingsmøde 

- Årsrapport 

 Årsmøde og opstillingsmøde 

19. marts 2024. 18.30-20.30 

Årsberetningen udarbejdes af 

Jens, Vibeke og Suzet.  

Temaet for årsmødet kunne 

handle om ”Det er være 

forældre til skolebørn”/ ”Det 

gode samarbejde”.  

4 er på valg, 3 genopstiller. 2 

suppleanter skal vælges til 

mødet i maj.   
Økonomi At skolebestyrelsen er 

orienteret om budget 

2023, og hvad vi ved 

om 2024 

MS orienterer Skolen kom ud med et 

overskud for 2023, hvilket 

skyldes, at bestilte møbler ikke 

kunne nå at tilbagekonteres. 

Overskuddet er derfor brugt til 

at betale klassesæt til de 

klasseværelser, hvor det 

forventes, at vi vil gå fra to til 

tre spor.  

Budgettet for 2024 er fremvist, 

og også her fremgår det, at 

skolen vokser stødt. Det er dog 

stadigt meget usikkert, da vi 

stadig bliver reguleret efter 

elevtal i september.   
 

Co – teaching – pkt. 

fra sidste møde 

Hvor er vi nu, hvad skal 
vi arbejde videre med 

Oplæg ved PK Udsættes til næste møde 

 Anderledes dage Hvilke erfaringer har vi 
gjort os i år, hvad 
tænker vi fremadrettet 

Oplæg ved PK og MS Vi har evalueret med lærerne, 

og det er vigtigt, at dagene 

ikke er for tætte, da det 

kræver meget planlægning. 

Derfor fjerner vi Verdensmål-

dagene og implementerer i 

stedet dette arbejde i de 

andre uger. De fleste andre 

uger forsætter som hidtil.  

 

Det er vigtigt, at personalet 

kommunikerer ud til forældre, 

hvad målet med 

undervisningen på de 
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Side 3 

anderledes dage er. Emnet 

skal gerne være tydeligt.  

Elevinddragelse er godt på 

disse dage. 

 Timefordelingsplan En snak om næste års 
timefordeling 

Oplæg ved ledelsen Ledelsen beslutter for 

indskolingen, hvis der skal 

ændres.  

Der ønskes ikke flere 

ændringer. 

 Fra 2 til 3 klasser Hvilke årgange snakker 
vi om, hvad bliver 
proceduren 

Oplæg ved PN Proceduren kan ses i 

principsamlingen.  

Årgangene med 

klassedeling/klassesamling 

indkaldes og får fælles 

orientering, så der er klar og 

ens kommunikation. 

Bestyrelsen ønsker ikke, at der 

kan ønskes fra elever eller 

forældre. Det er for svært at 

håndtere og gøre lige 

retfærdigt for alle.  

Vi deler ikke inden 7. klasse, 

hvis eleverne er blevet delt i 

5. eller 6. klasse.  

 Ny struktur At vi får drøftet en 
anden struktur med 
henblik på: 

- Bedre og færre 
overgange for 
eleverne 

- Bedre 
muligheder for 
at kunne 
arbejde med 
den røde tråd 

Oplæg ved ledelsen Fordele og ulemper ved at lave 

ny faseopdeling er fremlagt. 

Der arbejdes videre med 

tankerne, og det skal på som 

drøftelsespunkt igen til næste 

møde. 

Evt.     

 

 

 

 


